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Protokoll 
 

  

Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap 

 

 Datum:  2011-05-03 

 Tid: 19.00 

 Plats: Klubb- huset Östersund 

 

 Närvarande: 

  

 Asbjörn Norling Ordförande 

 Sven Wahlström Kassör 

Jan-Olov Undvall Sekreterare  

 Olof Ternström 

 Kjell Sundström 

 Ludwig Sandström 

 Mats Johansson   

 

§1 Ordförande öppnar styrelsesammanträdet. 

 

§2 Punkter på dagordningen: 

 Föregående protokoll 

 Ekonomi 

 Inkommen post 

 Rapporter 

 Beslut tagna under mötet 

 Mötets avslutning 

 

§3     Föregående protokoll 
  

Föregående protokoll las till handlingarna. 

  

§4 Ekonomi: 
  

Kassören bedömer det ekonomiska läget som gott. Aktivitetsbidragen från 

Östersunds kommun har inkommit.  

 

§ 5 Inkommen post 

 

Kassören informerade att följande post inkommit: 

 

 Nyhetsbrev ”Skotaren” 

 Div. räkningar som försäkringar, tele och el.  

 Inbjudan till bolagsstämma för Östersunds idrottsservice.  
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Mötet beslutade att Hans-Bertil Nilsson skall tillfrågas om att representera SSS 

vid bolagsstämma för Östersunds idrottsservice. Om inte Hans-Bertil kan detta 

är det Sven Wahlström som är vår representant.  

 

§ 6 Rapporter 

 

Ordförande  

 

 Vuxenseglar skolan kommer att äga rum 29 juni – 2:a jul. Clas Hoglert ansvarar för 
genomförandet och kommer att nyttja C- 55orna för detta.  Maximalt 6 deltagare 

kommer att kunna delta, men om intresset är stort kommer en ev. ytterligare kurs 

erbjudas. Vuxenseglar skolan ska genomföras enligt Nämnden för båtlivsutbildnings 

(NBU) krav för seglarintyg steg 1. Kontroll ska ske att det finns någon behörig 

examinator. Annonsering kommer att ske inför kursen.  

 

 Seglingens dag kommer att ske den 12 juni. Asbjörn ansvarar för kölbåtarnas 
deltagande och Monica ansvarar för jollesektionen och övriga detaljer.  

 

 Städning av toalett vid klubbhuset. Klubbhuset ska städas under säsong 1 gång per 

vecka, under Storsjöyran varje dag.  

 

 Mötet beslutade att städningen skall i första hand erbjuda någon aktiv i föreningen.  
 

 Montering av sladduttag i väggen kommer att ske för strömförsörjning och styrning 
till datakanonen.  

 

 Del två i projektet Kungsgårdsviken gästhamn kommer att senareläggas till hösten. 
Planerad invigning till midsommar kommer därför inte att ske.  

 

 Asbjörn kommer att boka Åstorpet 19-21 augusti för SSS. 

 

Jollesektionens behov till Asbjörn snarast 

 

 Ändringar på SSS hemsida. Uppdatera föringsinformationen. Ändringar på 
kölbåtssidan. Roderbladet ska finnas på hemsidan.   

 

Information från jollesektionen 

 

 Information om JSM kommer att ske vid nästa möte.  
 

 

 Den första seglarskolan är redan fullbokad.  

 

 Träningsläger i Sundsvall förra helgen.  
 

 SSS kommer att delta vid GP- seglingar i Göteborg.  
 

 Träningsläger i Trondheim planeras.  
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 Information från Anläggning 

  

 Olle Ternström har ansökt hos länsstyrelsen om att få lägga en boj i Västbyviken.  
 

 Olle har utformat en skrivelse om momshotet till Riksidrottsförbundet.  
 

 Olle påpekade att det finns klamrar kvar i bryggväggen vid mastkranen efter 

ishockeymatchen i vintras. Dessa klamrar kan förstöra fenderstrumporna. Viktigt att 

tydligt påpeka detta till arrangörerna nästa år och kräva en säkerhet.  

  

 Materialansvariga inom jollesektionen finns på hemsidan under jollesektionen. 
 

 Kjell meddelande att den 16 maj kommer traktorerna att finnas tillgängliga. Den 21 
maj blir det en arbetsdag, 9.00-17.00. Kl. 12.00 kommer grillen att dras igång. Ev. 

kommer arbetsdagen att avslutad med en pumpvaka.  

 

§ 7 Övriga frågor 

 

Det har kommit en förfrågan från Östersunds kommun om att ångaren Östersund ska få lägga 

till vid långbryggan vid Östersunds hamn under Storsjöyran.  

 

Mötet beslutade att svara nej på Östersunds kommuns förfrågan då långbryggan saknar 

förtöjningsmöjligheter för detta. Svar via Hamnkommitten. 

 

§ 8 Nästa möte: 

  

Nästa styrelsemöte blir 8:e  juni kl.19.00 i klubbhuset.  

 

§ 9 Beslut tagna under mötet 

 

 Mötet beslutade att fråga Hans-Bertil Nilsson skall tillfrågas om att representera SSS 
vid bolagsstämma för Östersunds idrottsservice. 

 

 Städningen av toaletten vid klubbhuset skall i första hand erbjudas någon i föreningen 

aktiv.  

 

 Mötet beslutade att svara nej på Östersunds kommuns förfrågan om att få förtöja 
ångaren Östersund vid långbryggan.  

 

 

§  10              Mötets avslutande 
 

Ordförande avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse. 
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Vid protokollet: 

 

 Jan-Olov Undvall 

 

 Justeras: 

 

 Asbjörn Norling  Olle Ternström 

 

 


